

Деловая программа выставки Interlight Moscow powered by Light+Building 2018			Fringe programme Interlight Moscow powered by Light+Building 2018		
6 ноября 2018			6 November 2018		
ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ ЛЕКЦИИ			Educational sessions		
IDA	12:00 - 13:00	Светопланировочные доминанты пешеходных пространств города (Наземные вестибюли московского метрополитена в вечернее время) Спикер: Хаджин Александр, Главный архитектор Мастерская света <i>Посещение: свободное</i>	IDA	12:00 - 13:00	The illuminated dominants of the pedestrian areas within the city (Overhead lobby of the Moscow Metro in the evening) Speaker: Hadjin Alexander, Chief Architect Masterskaya Sveta <i>Attendance: free of charge</i>
	13:00 - 14:00	Свет - четвёртое измерение архитектуры Спикер: Роман Мильштейн, глава представительства ERCO Russia, CIS <i>Посещение: свободное</i>		13:00 - 14:00	Light is the fourth dimension of architecture Speaker: Roman Milstein, Head of ERCO Russia & CIS <i>Attendance: free of charge</i>
	14:00 - 15:00	Освещение набережных и водных объектов Спикер: Олег Юрченко, школа светодизайна LiDS <i>Посещение: свободное</i>		14:00 - 15:00	Lighting of embankments and water objects Speaker: Oleg Yurchenko, Lighting Design School, LiDS <i>Attendance: free of charge</i>
	15:00 - 16:00	Лучшие проекты освещения от LiDS Lighting Design Studio – итоги года Спикер: Сергей Сизый, школа и студия светодизайна LiDS <i>Посещение: свободное</i>		15:00 - 16:00	The best lighting projects from LiDS Lighting Design Studio - stocktaking of the year. Speaker: Sergey Sizy, Lighting Design School and Studio LiDS <i>Attendance: free of charge</i>
	16:00 - 17:00	Больше чем свет. Современные технологии, тренды и тенденции в светодизайне и в производстве светильников Спикер: Константин Цепелев Bright Buro <i>Посещение: свободное</i>		16:00 - 17:00	More than light. Modern technologies, trends and tendencies in lighting design and in the production of lighting fixtures Speaker: Konstantin Tsepelev Bright Buro <i>Attendance: free of charge</i>
	17:00 - 17:30	DALI или DMX? О важности владения сценическими световыми технологиями Спикер: Иван Архалов. Творческое содружество CMYart <i>Посещение: свободное</i>		17:00 - 17:30	DALI or DMX? The Importance of Stage Lighting Technologies. Speaker: Ivan Arkhalov. Creative community CMYart <i>Attendance: free of charge</i>
	17:30 - 18:00	Мифы декоративного освещения: у потребителя нет вкуса, яркие цвета не продаются, страх чёрного цвета. Спикер: Полина Артамонова. Главный дизайнер FAVOURITE <i>Посещение: свободное</i>		17:30 - 18:00	Myths decorative lighting: the consumer has no taste, bright colors are not for sale, fear of black. Speaker: Polina Artamonova. Chief Designer. FAVOURITE <i>Attendance: free of charge</i>
7 ноября 2018			7 November 2018		
ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ ЛЕКЦИИ			Educational sessions		
	10:00 - 11:00	Проблемы современного светотехнического образования и пути их решения Спикер: Артём Воронов, светодизайнер, сооснователь и преподаватель школы светодизайна MPEI Light Lab <i>Посещение: свободное</i>		10:00 - 11:00	Lighting engineering education in Russia. Peculiarities, problems and ways out Speaker: Artem Voronov MPEI Ligt Lab <i>Attendance: free of charge</i>

IDA	11:00 - 12:00	OLED освещение Спикер: Михаил Сивак, руководитель департамента управления продуктами PCП, LG displays <i>Посещение: свободное</i>
	12:00 - 13:00	40 минут в синем Спикер: Анастасия Приходько, кандидат архитектуры, автор образовательного проекта "Лаборатория Света" <i>Посещение: свободное</i>
	13:00 - 14:00	Светильник Casambi как интернет вещь. Революция в управлении светом Спикер: Андрей Назаренко Генеральный директор Особая техника <i>Посещение: свободное</i>
	14:00 - 15:00	ТРЕНДЫ В ДЕКОРАТИВНОМ СВЕТЕ 2019. Какие светильники будут актуальны в ближайшие годы. Какие тренды в дизайне интерьера, мебели и отделочных материалов влияют на дизайн светильников? Спикер: Данилин Алексей Игоревич. Ведущий дизайнер Maytoni (отдела дизайна продукта) <i>Посещение: свободное</i>
	15:00 - 16:00	Свет в современном дизайне Спикер: Буланова Мария - компания Family Light, официальное представительство испанской светотехнической фабрики Leds C4 <i>Посещение: свободное</i>
	16:00 - 17:00	Тренды современного светодиодного освещения: комфорт и энергоэффективность Спикер: Иванов Денис, Бренд-менеджер ARTE LAMP <i>Посещение: свободное</i>
	17:00 - 18:00	Церемония награждения победителей Конкурса «Российский светодизайн» <i>Посещение: свободное</i>
8 ноября 2018		
ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ ЛЕКЦИИ		
10:00 - 12:00	Конференция "Молодые светотехники России". Организаторы: НИУ "МЭИ", Messe Frankfurt RUS. <i>Посещение: свободное</i>	

IDA	11:00 - 12:00	OLED Lighting Mikhail Sivak, LG Displays <i>Attendance: free of charge</i>
	12:00 - 13:00	40 minutes in blue Speaker: Anastasiya Prikhodko, candidate of architecture, author of the educational project "Laboratory of Light" <i>Attendance: free of charge</i>
	13:00 - 14:00	Casambi. Implementation of a lamp into internet of things. Revolution in the light management Speaker: Andrey Nazarenko CEO Osobaya technica <i>Attendance: free of charge</i>
	14:00 - 15:00	Trends in decorative lighting 2019. Which fixtures will be relevant in the upcoming years. What trends in interior design, furniture and decoration materials affect the design of fixtures? Speaker: Danilin Aleksey Igorevich. Lead Designer Maytoni (Product Design Department) <i>Attendance: free of charge</i>
	15:00 - 16:00	Light in contemporary design Speaker: Bulanova Maria - Family Light Company, the official representative of the Spanish lighting factory Leds C4 <i>Attendance: free of charge</i>
	16:00 - 17:00	Trends in LED lighting: comfort and energy efficiency Speaker: Ivanov Denis, Brand-manager ARTE LAMP <i>Attendance: free of charge</i>
	17:00 - 18:00	The Awarding ceremony of the Contest "Russian lighting engineering design" <i>Attendance: free of charge</i>
8 November 2018		
Educational sessions		
10:00 - 12:00	Conference "Young Russian Lighting Engineers" <i>Attendance: free of charge</i>	

IDA

12:00 - 13:00	Электрика и электропроект. Зона ответственности дизайнера. Как дизайнеру проверить своих подрядчиков? Спикер: Сергей Галкин, физик-инженер, технический директор строительной компании <i>Посещение: свободное</i>
13:00 - 14:00	Инновации в дизайне. Какие технологии удивят ваших клиентов? Обзор рынка Спикер: Сергей Трегубов, руководитель студии дизайна IROOM, телеведущий <i>Посещение: свободное</i>
14:00 - 15:00	Умный дом и офис простыми словами. Преимущества и недостатки для клиентов Спикер: Сергей Чирков, инженер-светотехник, специалист по интеграции <i>Посещение: свободное</i>
15:00 - 16:00	Тенденции в торговом освещении через призму собственного опыта Спикер: Олег Юрченко, школа светодизайна LiDS <i>Посещение: свободное</i>
16:00 - 17:00	Настоящее и будущее светодизайна – тенденции и перспективы Спикер: Сергей Сизый, школа и студия светодизайна LiDS <i>Посещение: свободное</i>
17:00 - 18:00	Интеллектуальное управление светом. Честный обзор решений от KNX до коробочных решений с Aliexpress Спикер: Константин Цепелев, Bright Buro <i>Посещение: свободное</i>

9 ноября 2018

ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ ЛЕКЦИИ

10:00 - 11:00	Свет, как среда обитания Спикер: Михаил Пожилов, светодизайнер, руководитель проекта «Механика света» <i>Посещение: свободное</i>
------------------	--

IDA

12:00 - 13:00	Electrics and electroproject. The designer's area of responsibility. How does a designer test their contractors? Speaker: Sergey Galkin, physicist-engineer, technical director of the construction company <i>Attendance: free of charge</i>
13:00 - 14:00	Innovations in design. What technologies will surprise your customers? Market Overview Speaker: Sergei Tregubov, Head of IROOM Design Studio, TV host <i>Attendance: free of charge</i>
14:00 - 15:00	Smart house and smart office technologies in simple words. Advantages and disadvantages for clients Speaker: Sergey Chirkov, lighting engineer, integration specialist <i>Attendance: free of charge</i>
15:00 - 16:00	Trends in commercial lighting through the prism of personal experience Speaker: Oleg Yurchenko, Lighting Design School LiDS <i>Attendance: free of charge</i>
16:00 - 17:00	Current situation and perspectives for lighting design - trends and tendencies Speaker: Sergey Sizy, Lighting Design School and Studio LiDS <i>Attendance: free of charge</i>
17:00 - 18:00	Intelligent lighting control. Honest review of solutions from KNX to Aliexpress box solutions Speaker: Konstantin Tsepelev, Bright Buro <i>Attendance: free of charge</i>

9 November 2018

Educational sessions

10:00 - 11:00	Light as a habitat Speaker: Mikhail Pozhilov, lighting designer, project manager, "Mechanics of Light" <i>Attendance: free of charge</i>
------------------	---

IDA	11:00 - 12:00	Светодизайн в эпоху светодиодов. Что важно знать дизайнеру, чтобы стать экспертом в глазах клиента. Спикер: Сергей Чирков, инженер-светотехник, специалист по интеграции <i>Посещение: свободное</i>
	12:00 - 13:00	Дизайнер / светодизайнер. Коллеги или конкуренты. Дизайн-батл Спикер: Илона Болейшиц, архитектор, руководитель архитектурной студии AR-KA / Наталья Шальнева, светодизайнер, преподаватель архитектурной школы МАРШ <i>Посещение: свободное</i>
	13:00 - 14:00	Световые сценарии в маленьких пространствах. Визуальные эффекты и простые методы их создания. Архдиалог <i>Посещение: свободное</i>
	14:00 - 15:00	Современные технологии освещения в ритейле. Реально ли повысить продажи? Спикер: Михаил Гусманов - эксперт в области светодиодного освещения для сферы Retail <i>Посещение: свободное</i>

IDA	11:00 - 12:00	Light-design in the era of light-emitting diodes. What is important for a designer to become an expert in the eyes of the client Speaker: Sergey Chirkov, lighting engineer, integration specialist <i>Attendance: free of charge</i>
	12:00 - 13:00	Designer / lighting designer. Colleagues or competitors. Design battle Speaker: Ilona Boleyshits, architect, head of the AR-KA architectural studio / Natalia Shalneva, lighting designer, teacher of the MARSH architectural school <i>Attendance: free of charge</i>
	13:00 - 14:00	Light scenarios in small spaces. Visual effects and simple methods for creating them Archdialogue <i>Attendance: free of charge</i>
	14:00 - 15:00	Modern lighting technology in retail. Could technologies really help to increase sales? Speaker: Mikhail Gusmanov is an expert in LED lighting for the Retail sector <i>Attendance: free of charge</i>

